
 
 
 
 

INITIATIVÄRENDE  

2021-02-10 

Till 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsen  

 

Uppföljning av Förskrivning av NOAK  

 

Förslag till beslut 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsen beslutar enligt följande: 

1. Att hälso- och sjukvårdsdirektören återkommer med en djupare analys och uppföljning av 

förskrivning av NOAK i Västra Götalandsregionen. 

2. Att hälso- och sjukvårdsdirektören får i uppdrag att redovisa om det behövs uppsökande 

information för att få fler patienter att byta från Warfarin till NOAK-läkemedel. 

 
Blodförtunnande läkemedel minskar risken för uppkomst av blodproppar, och kan användas som 
förebyggande behandling. NOAK är en av läkemedel som kan användas. Det är ca 85% som får NOAK 
och ca 15% som får Warfarin. Warfarin kräver fler besök. Det har redovisats att NOAK ger lägre risk 
för hjärnblödning jämfört med Warfarin och kan ge högre livskvalitet. I en tidigare motion från 2016 
lyfts frågan om en fördjupad analys av skillnader i förskrivning av nyare och äldre blodförtunnande 
läkemedel, samt även hur förskrivningen skiljer sig åt mellan olika geografiska områden i Västra 
Götalandsregionen. Det är viktigt med en återrapportering om hur det ser ut idag med förskrivning 
av NOAK i Västra Götalandsregionen. Flera regioner jobbar även aktivt med uppsökande information 
till de som använder sig av Warfarin om de positiva effekterna av att gå över till NOAK. Detta är ett 
arbete som även behöver påbörjas även i Västra Götalandsregionen.  

 

  

Håkan Linnarsson (S)  
2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsstyrelsen  


